
D.19/06-23 referat fra

bestyrelsesmøde

1) Referat fra bestyrelsesmøde d.24/05-23 er blevet godkendt af alle medlemmer i

bestyrelsen. Denne er blevet hængt op fysisk i ridehuset og stalden, delt med

medlemmerne via sociale medier.

2) Sekretæren rapporterede om en henvendelse fra en forældre angående 10-kampen,

som klubben havde modtaget via mail..

Afgørelse→Denne henvendelse blev drøftet kort og sendt videre til stævneudvalget.

3) Klubmedlem rapporterede om status på årshjul, og der blev drøftet omkring få

justeringer.

4) Sekretæren beretter om status på klubtøjs-mappe, at denne er i fuld udvikling.

5) Sekretæren spørger ind til interesse for google kursus for bestyrelsesmedlemmer.

Afgørelse→ Flere er interesserede og kursus finder sted snarest efter sommerferien.

6) Kasserer beretter om status på børneattester og er i fuld sving med at få indhentet og

behandlet oplysningerne korrekt og forsvarligt. Samtidig ønsker kasserer hjælp til

dette.

Afgørelse→Der bliver løbende indhentet børneattest. Der skal laves en seddel hvor

folk skal skrive under på at der må hentes børneattester. Laves en liste over navne der

mangler indhentes. Skriv ud til medlemmerne ang. opbevaring af deres oplysninger i

et år. Bestyrelsesmedlem har meldt sig som hjælper.

7) Kasserer beretter om status på banken og beretter at der er styr på alt herom nu.

8) Kasserer beretter om status på mobilpay og beretter, at den er på vej og er bestilt. Men

pga. længere behandlingstid er der 3 ugers ventetid. Der er desuden et startgebyr på

1.000 kr. for oprettelse og fremover en årlig betaling på 600 kr. for at drive mobilpay

erhverv.

9) Bestyrelsesmedlem beretter omkring status af klubbens nye hjemmeside:

“Hjemmesiden er oprettet og der mangler ganske lidt, før at den bliver sendt ud til

medlemmerne.”
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Afgørelse→Alle bestyrelsesmedlemmer skal lave en beskrivelse af sig selv på 4-5

linjer, om hvorfor du sidder i bestyrelsen og hvad din relation hertil er, samt send et

billede til klubbens hjemmeside.

10)Der er ønske om, at der for frivillige som hjælper ved stævne og andre arrangementer,

modtager et fælles arrangement kun for de frivillige, som tak for ens bidrag.

Afgørelse → Bestyrelsen appellere til at hjælpere ved et arrangement eller stævne

køber noget fælles mad for egen regning og evaluerer arrangementet/stævnet på selve

dagen, hvor det slutter. Bestyrelsen vil tage til efterretning at en sommerfest kunne

være en god måde at afslutte en sæson på.

11)Mulighed for køb af 1 dags kort til brug af banerne? Bestyrelsen har tænkt længe over

muligheden og diskuterede frem og tilbage ift. brug af banerne vinterperioden kontra

sommerperioden, samt hvad det eventuelt skulle koste. Desuden drøftede bestyrelsen,

hvad det ville betyde for de nuværende medlemmer.

Afgørelse → Bestyrelsen har stemt nej til dagskort, men er åben for et muligt 6

måneders facilitetskort. Dette kort vil vare fra d.1 april til d.30 september. I en

forsøgsordning. Prisen drøftes stadig i bestyrelsen.

12)Ønske om mulighed for ekstra indtægt via et passivt medlemskab/årligt sponsorat fra

medlemmer/pårørende.

Afgørelse→ Tages op til næste møde

13) Status SOMee ansvarlige: Har et møde omkring facebook og instagram med en

klubmedlem, omkring hvad der skal lægges op på diverse medier.

14) Status arbejdsdagen i efteråret?

Afgørelse→Det bliver d.16 og d.17 september 2023. Der skal laves

tilmeldingsseddel, samt holdes status på hvor mange der kommer og deltager de

forskellige dage.

15) Status oprydning i laden og ridehuset?

Afgørelse → Under udarbejdning. Der skal findes en dato for, hvornår bestyrelsen går

sammen og rydder op.

16) Status parasport?’

Afgørelse→Under udarbejdelse.

17) Status førstehjælpskursus/arrangement fra formand og bestyrelsesmedlem?

Afgørelse→Under udarbejdelse, der mangler indhentning af info omkring hvilken

forsikring klubben har.

18) Prioritetsliste i forbindelse med fondsansøgning?
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Afgørelse→Gårdejer, bestyrelsesmedlem og formand undersøger priser, samt

indhenter tilbud til at broen kan blive længere (materialer) + nyt springmateriale +

ponygames/ mountain games. Herefter undersøges og skrives der til fonde, hvilke

formanden gerne vil påtage sig ansvaret for.

19) Status omkring ridelejr fra rideskolen og SoMee ansvarlige: Alt er planlagt og der er

heldigvis nok frivillige hjælpere.

20)Ejer af ridecenteret beretter at der bliver ordnet stalde ned i henholdsvis stald 1 i uge

25 (vaskes ned og males ) og stald 2 i uge 30 (vaskes ned).

21)Ejer af ridecenteret beretter at der kommer ny medarbejder og opstarter ny heste

manager elev, som starter på mandag d.26/06-23 og hun for hest opstaldet her.

22)Ejer af ridecenteret beretter at lyset i laden og staldene bliver eller er lavet.

23)Ejer af ridecenteret beretter at fold 5 skal til vinter renoveres og sås nyt græs.

24)Rita gør bestyrelsen opmærksom på, at der har været nogle problematikker angående

centerkort, disse bliver fortalt til bestyrelsen. Bestyrelsen har drøftet hvordan og

hvorledes man kunne kontakte medlemmer og konfronterer dem med problematikken,

som Rita ikke skal side med alene. Bestyrelsen er gået i tænkeboks for hvordan man

fremover kan undgå misforståelser og fremtidige tvetydige meninger ift. centerkort.

25)Eventuelt: Næstformand rejser spørgsmålet, hvor meget skal vi i bestyrelsen tage

stilling til ift. aktiviteter på stedet mm.?

Afgørelse→Det er udvalgene der tager sig af planlægning af stævner og

arrangementer, samt henvendelser hertil. Bestyrelsen tager sig af økonomien og

godkendelse af datoer, der hører hertil.

26)Næste møde er d.28/08-23 kl.18-20
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